
L.S., 

 

Bij deze wil ik mijn bezwaar indienen tegen het voorstel van de herindeling van de Leidsevaart in 

Bennebroek en Vogelenzang. Ik ben er oprecht van geschrokken dat zonder inspraak van de 

bewoners is beslist over de oversteek van de fietsers voor onze woningen. Al die remmende en 

optrekkende auto’s geven een hoop fijnstof en geluidsoverlast, wat slecht voor onze fysieke en 

mentale gezondheid!  

 

Er rijden hier veel zware vrachtwagens die dan voor iedere fietser moeten stoppen, wat voor veel 

extra vervuiling en lawaai zal zorgen. 

 

Dat er veel te hard gereden wordt is een feit, dat er aan de veiligheid wat gedaan moet worden is 

zeker. Voor de mensen die dan vanaf hun oprit de weg op willen, tussen de geparkeerde auto’s, 
wordt het een gevaarlijke situatie voor alle verkeer door het gebrek aan overzicht .  

 

Ooit was er een plan voor een fietspad achter het spoor tot de centenbrug, dat lijkt mij een mooi 

plan en waarschijnlijk ook een stuk goedkoper en veiliger.  

 

Van de parkeerplaatsen blijft weinig over, van 32 naar 12 plaatsen, wat straks ook weer scheef 

geparkeerde auto’s geeft, wanneer je van je werk komt en er is geen plek maar je buurman staat 

daar met 2 auto, waar moet je dan parkeren met maar 12 parkeerplaatsen? 

                            

Zelf heb ik een stuk van mijn voortuin gebruikt om een eigen veilige parkeerplek te hebben .    

 

We hebben een fijne en gezellige buurt, als het dan ook nog veilig is dan is het een hele fijne plek om 

te wonen. 

 

Vriendelijke groet  


